
BU yılın ilk 6 ayında yaklaşık 90 ton 
sahte gübre ele geçirildiğini söyleyen 
Gübre Üreticileri ve Satıcıları İş 
İnsanları Derneği (GÜSİAD) Genel 
Sekreteri Kadir Yiğit zirai don ile 
sıkıntılı günler geçiren çiftçinin şimdi 
de sahte gübre ile başının dertte ol-
duğunu kaydetti. Yiğit, “Sahte gübre, 
yalnızca çiftçinin maddi kaybına yol 
açmakla kalmıyor; aynı zamanda 
toprağın kimyasal yapısını bozarak 
verimliliği ve kaliteyi düşürüyor. 
Çiftçinin alın teriyle ürettiği mahsul, 
sahte gübre nedeniyle heba olurken, 
ekonomik kayıplar da çiftçiyi 
olumsuz etkiliyor” dedi.

‘Epilepsi, kontrol 
altına alınabilir’

Buca’nın öğrenci
dostu ‘Cafe’si 43 
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CNC operatörlüğü 
kursunu tamamlayan 
ve girdikleri Mesleki 
Yeterlilik Kurumu sınavını 
geçerek başarılarını ka-
nıtlayan kadın operatörler 
sertifikalarını aldı. Konak 
Belediyesi ve Cevdet İnci 
Eğitim Vakfı işbirliğinde, 
‘Hem İşte Hem Eğitimde 
Programı’ kapsamında 
düzenlenen ücretsiz kursa 

katılan 18-30 yaş 
aralığındaki kadınların 
sertifika töreninde 

konuşan Konak Belediye 
Başkanı Nilüfer Çınarlı 
Mutlu, “12 hafta boyunca 
toplam 240 saat mesleki 
eğitim alarak, erkek işi 
olarak bilinen CNC opera-
törlüğünde tüm kadınlara 
örnek olan 10 kadını 
kutluyorum” dedi. 5

AK Parti İzmir İl Başkanı Bilal 
Saygılı, İzmir Büyükşehir Beledi-
yesindeki toplu işten çıkarmalar 
nedeniyle Başkan Cemil Tugay’ı 
eleştirdi. Saygılı, “Bugün bele-
diyenin içine düştüğü mali kriz, 
bizzat CHP’li yönetimin yıllardır 
süregelen savurganlığının, liya-
katsiz kadrolaşmasının ve siyasi 
hesaplarla yapılan keyfî işe 
alımların sonucudur. Yönetemi-
yorsunuz, batırıyorsunuz; sonra 
da birbirinize suç atarak halkın 
aklıyla alay ediyorsunuz. Şimdi 
basın toplantısı düzenleyip ken-
dinizi aklamaya çalışıyorsunuz” 
diye konuştu.

Sahneden 
defileye

“TUGAY, KENDINI“TUGAY, KENDINI
   AKLAMAYA   AKLAMAYA
   ÇALIŞIYOR”   ÇALIŞIYOR”
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Funda Altınok

Güven sorunu

Vedayı bilgece 
seçen usta
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Güvenilir ve tarafsız haberin adresi Fiyatı 5 TL

OTOMOTİV sektörünün 
önde gelen markala-
rı bugün Çeşme’de 
düzenlenen ‘Oto Show’ 
etkinliğinde buluşacak. 
Elektrikli araçların yanı 
sıra üst segment marka-
lar da yer alacak.

Çeşme’de
‘Oto Show’

5

6
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8. ULUSLARARASI Efes 
Opera ve Bale Festivali, 27 
Haziran-13 Temmuz’da Efes 
Antik Kenti’nde gerçekleştiri-
lecek. Devlet Opera ve Balesi 
Genel Müdürlüğünce bu yıl 
8’inci kez düzenlenecek festi-
val, Efes’in tarihi atmosferinde 
opera ve balenin dünyaca ünlü 
isimlerini ağırlayacak. Festi-
val, “Saraydan Kız Kaçırma”, 
“Carmina Burana”, “La Travi-
ata”, “Zorba” gibi ünlü eserleri 
seyirci ile buluşturacak.

İZMİR Büyükşehir Belediyesi 
çatısı altında faaliyete geçen 
ve 30 Mayıs’ta ilk konserini 

veren İzmir Oda Orkestrası, 20 
Eylül’de sezon açılışıyla müzik-
severlerin karşısında olacak.

2

Zirai dondan sonra çiftçiyi Zirai dondan sonra çiftçiyi 
şimdi de ‘sahte gübre’ çarptışimdi de ‘sahte gübre’ çarptı
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KATILMADIĞI
KATILMADIĞI

DAVA, EYLÜLE
DAVA, EYLÜLE

ERTELENDIERTELENDI

Zirai don tehlikesi nedeniyle sıkıntılı günler geçiren çiftçiler şimdi de sahte gübreyle çarpıldı. İçinde Zirai don tehlikesi nedeniyle sıkıntılı günler geçiren çiftçiler şimdi de sahte gübreyle çarpıldı. İçinde 
toprağın ihtiyacı olan kimyasal maddelerin neredeyse hiç olmadığı bu gübreler, toprağı zehirliyortoprağın ihtiyacı olan kimyasal maddelerin neredeyse hiç olmadığı bu gübreler, toprağı zehirliyor

Izmir Oda OrkestrasıIzmir Oda Orkestrası
20 Eylül’de sahnede20 Eylül’de sahnede

8. ULUSLARARASI 8. ULUSLARARASI EFES OPERA EFES OPERA 
VE BALE FESTIVALIVE BALE FESTIVALI  BAŞLIYORBAŞLIYOR

‘ERKEK IŞI’ DEMEDILER
CNC OPERATÖRÜ OLDULAR

TOPLU İş Sözleşmesi 
sürecinde DİSK ile yaşa-

nan sorunların ardından 
harekete geçen İzmir 
Büyükşehir Belediye 

Başkanı Cemil Tugay, 
bütçe giderini azaltmak 
için 34 bin olan çalışan 

sayısını düşürecek. İlk 
etapta 1030 kişinin 

görevine son verilecek. 
Tugay, “Sendika yetki-
lilerinin tüm yakınları 

çıkarılacak. Tüm bunların 
sorumlusu ise sendika. 

Artık birisinin yakını 
diye kimseyi de işe 

almayacağız. Per-
sonel alımlarını 
da kuracağımız 

Halk Komitesi 
denetleye-

cek” diye 
konuştu.

8

SON olarak 29 Ma-
yıs’ta 1 yıl içinde 4. 
kez kongreye giderek 
başkan adayı bulama-
yan Karşıyaka Spor 
Kulübü’nde 19 Hazi-
ran’da yeniden topla-
nacak genel kurul, 26 
Haziran’a ertelendi.

SARI-Kırmızılı ekip Göztepe, 
Adana Demirspor’dan ayrı-
lan 22 yaşındaki Arnavut 
asıllı Türk sağ bek Arda 
Okan’ı kadrosuna 
dahil ediyor. Arda’nın 
transferinde önemli 
mesafe kaydeden 
Göztepe’nin 
genç oyuncuya 
imza attıraca-
ğı ifade edildi.

İzBB Başkanı Cemil Tugay, 1030 çalışanı işten çıkaracaklarını söyleyerek, “Sendika İzBB Başkanı Cemil Tugay, 1030 çalışanı işten çıkaracaklarını söyleyerek, “Sendika 
yetkililerinin tüm yakınları çıkarılacak. Personel alımlarını Halk Komitesi denetleyecek” dediyetkililerinin tüm yakınları çıkarılacak. Personel alımlarını Halk Komitesi denetleyecek” dedi
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KARŞIYAKA’DAKARŞIYAKA’DA  
KONGRE ERTELENDIKONGRE ERTELENDI
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AKRABALAR GIDIYORAKRABALAR GIDIYOR
‘KOMITE’ GELIYOR‘KOMITE’ GELIYOR

Cemil Cemil 
TugayTugay

Filiz
Erol

ARDA’YAARDA’YA
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İlker İlker 
ErgüllüErgüllü

Bilal Bilal 
SaygılıSaygılı

ÖZEL

Filiz Erol
HABER

Kadir Kadir 
YiğitYiğit

Deniz Deniz 
ToygürToygür

Ekrem Ekrem 
İmamoğluİmamoğlu
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Kültür-Sanat-Magazin

EGE Üniversitesi Etnografya Müzesi Müdürü ve 
Ege Üniversitesi Sanat Tarihi Bölümü Öğretim 
Üyesi Doç. Dr. Dilek Maktal Canko, Borno-
va Belediyesi Müze Müdürlüğü’nün “Taşların 
Hafızası Söyleşi Serisi” kapsamında “Zamanın 
Tanıkları: Müzecilik Sanatı” konulu sunumuyla 
Bornovalılarla buluştu..

Söyleşide, müzeciliğin kazandığı yeni anlam-
lar ve misyonlar ile dünyada ve Türkiye’deki 
müzecilik anlayışının geldiği noktaya ilişkin 
görüşlerini aktaran Doç. Dr. Canko, nesneleri ve 
sanat eserlerini korumaktan öte bir kurgu yapma-
nın ve hikâye anlatmanın bu alanda geçerli bir 
anlayış haline geldiğini söyledi.

Müzelerin yalnızca koleksiyonlardan iba-
ret olmadığının altını çizen Canko, “Müzeler, 
toplumun belleğini canlı tutup kültürel hafızanın 
nesilden nesile aktarılmasını sağlarlar” dedi. 

İlgiyle dinlenen sunumunun ardından Dilek 
Maktal Canko’ya, Bornova Belediyesi Sanat 
Tarihi Uzmanı Çiçek Güneş tarafından teşekkür 
belgesi takdim edildi. HABER MERKEZİ

Canko: Müzeler 
hikaye de sergiler

8. ULUSLARARASI Efes Opera 
ve Bale Festivali, 27 Haziran-13 
Temmuz’da Efes Antik Kenti’nde ger-
çekleştirilecek. Devlet Opera ve Balesi 
Genel Müdürlüğünce bu yıl 8’inci 
kez düzenlenecek festival, Efes’in 
tarihi atmosferinde opera ve balenin 
dünyaca ünlü isimlerini ağırlayacak. 
Festivalin açılış gösterisinde klasik 
bale repertuvarının en çok sevilen 
eserlerinden biri olan “Kuğu Gölü”, 
dünyaca ünlü dansçılar Daniil Simkin 
ve İana Salenko’nun performansıyla 
sahnelenecek.

Kapanış ‘Zorba’ ile
Gösteri, 27-28 Haziran’da saat 

21.00’de Efes Antik Tiyatrosu’nda, 
orkestra şefi Tolga Taviş yönetimin-
deki İzmir Devlet Opera ve Balesi 

sanatçıları eşliğinde izleyiciyle bulu-
şacak. Festival programında ayrıca, 
Mozart’ın “Saraydan Kız Kaçırma”, 
Carl Orff’un “Carmina Burana”, Halit 
Ziya Uşaklıgil’in “Aşk-ı Memnu”, 
Verdi’nin “La Traviata” gibi klasikleri 

yer alacak. İki temsil halinde Borno-
va Kültür ve Sanat Merkezi Necdet 
Aydın Sahnesi’nde sahnelenecek 
“Şekeronya” isimli çocuk oyunu, kitap 
okumanın önemini renkli anlatımla 
minik izleyicilere sunacak.

Festivalin kapanışı ise 13 Tem-
muz’da Mikis Theodorakis’in 
müzikleriyle sahneye taşınan “Zorba” 
balesiyle yapılacak. Biletler “www.
biletinial.com.tr” adresi ile İzmir Dev-
let Opera ve Balesi Bornova Kültür ve 
Sanat Merkezi, Efes Antik Tiyatrosu, 
Kuşadası Kervansaray Çarşı gişelerin-
den temin edilebilecek. AA

Efes Opera ve Bale 
Festivali başlıyor

Efes Antik Kenti’nde düzenlenecek opera ve bale festivali, “Saraydan Kız Kaçırma”, 
“Carmina Burana”, “La Traviata” gibi ünlü eserlerle seyirciyi buluşturacak

İZMİR Büyükşehir Belediyesi çatısı altında 
faaliyete geçen İzmir Oda Orkestrası, misafir 
sanatçılarıyla senfoni orkestrasına dönüşerek 
müzik ziyafeti sunuyor. 30 Mayıs’ta ilk konseri-
ni veren orkestra, 20 Eylül’de muhteşem bir se-
zon açılışıyla İzmirli sanatseverlerle buluşacak. 

İzmir Büyükşehir Belediyesi’nin oda orkest-
rası, İzmir Oda Orkestrası adıyla 30 Mayıs’ta 
Ahmed Adnan Saygun Sanat Merkezi’nde 
(AASSM) ilk konserini düzenledi. Misafir sa-
natçıların da yer aldığı konserde, oda orkestrası 
senfoni orkestrasına dönüşerek Beethoven ve 
Vivaldi besteleriyle sanatseverlere muhteşem 
bir akşam sundu. 

Orkestra, 20 Eylül’de de sezona güzel bir 
giriş yapacak. İzmir Oda Orkestrası’nın başke-
mancısı Deniz Toygür, “Oda orkestramız, 10 
yıllık deneyimiyle birlikte İzmir’in oldu, İzmir 
Büyükşehir Belediyesi çatısı altında faaliyete 
geçti. İzmir Oda Orkestrası’nın kadrolu 14 sa-
natçısı var ve yaylı sazlar enstrümanı çalıyorlar. 
Fakat yurt içi ve yurt dışından misafir sanatçı-
larımızla çok daha büyüyerek senfoni orkest-
rasına dönüşüyoruz. 20 Eylül’de muhteşem 
bir sezon açılışıyla karşınızda olacağız” dedi. 
HABER MERKEZİ

İzmir Oda Orkestrası
20 Eylül’de sahnede

Dilek Çakır Durak
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Bazı vedalar suskun başlar; gürültüsüz, içe 
dönen, yalnızca iz bırakan bir gece gibi. 11 

Haziran 2025 akşamı, Harbiye Cemil Topuzlu 
Açıkhava Tiyatrosu’nda, “Zengin Mutfağı” adlı 
oyunun 400. temsili oynandı ve ardından Şener 
Şen bir cümleyle oyunculuk serüvenine nokta 
koydu: “Hayır, bitti.” 

Tam 61 yıl… 
Tiyatrodan sinemaya, 
televizyondan yeni-
den sahneye uzanan 
bir zaman çizgisi. 
İtiraf edelim: Şen’in 
kararını duymak 
şaşırtmadı belki ama 
buruktu. Zira uzun 
süredir yeni teklifleri 
geri çeviriyordu; “Zengin Mutfağı”ndaysa, 
bu kez sona erişini, yalnızca tebessümle ama 
kesinlikle işaretlemiş oldu.

Bu sessiz veda, ne sağlık gerekçesine ne 
de zorunluluklara dayanıyor. 83 yaşında bir 
sanatçı; fiziksel hali yerinde, pandemi sürecini 
atlatmış, o sahnede hâlâ canlı bir duruş sergili-
yor. Şen’in söylediği gibi: “Kararım tamamen 
kendi isteğim.” .

Onun bir projeyi benimsemesi için heye-
can duyması gerekirdi. İşte bu heyecan artık 
eskisi gibi değil. “Bana uygun bir proje gelirse 
dönerim” diyor olsa da, bu türden “uygun” bir 
heyecan henüz kapıyı çalmadı. Ve belki de bu 
sessizlik, onun sanat anlayışına olan saygısı-
nın bir göstergesi: Kalitenin, hissin peşinden 
gitmek. 

Adana’da doğan, İstanbul’da tiyatroya 
çağrılan ve ardından Yeşilçam klasikleriyle 
Türk sinemasına damgasını vuran bir sanat-
çıydı o. “Hababam Sınıfı”, “Kibar Feyzo”, 
“Tosun Paşa”, “Züğürt Ağa”, “Muhsin Bey” 
ve “Eşkıya”… Bu yapıtların her biri, onun çok 
katmanlı bir anlatıcı olduğunu gösterdi. Bu son 
oyunla da tiyatroya veda etti; sahneyle bir kez 
daha aynı sayfada buluşarak ama vedasını da 
usulünce yaparak. 

Usta, ne yapımcıların beklentisine teslim 
oldu ne de popülerliğin cazibesine kapıldı. 
Ayakta kalmanın değil, bıraktıklarıyla var 
olmanın peşindeydi. Şöhretten kaçtı; sınırlarını 
çizdi. Özel yaşamını medyadan korudu, rolünü 
yapan karakterlerle bizi düşündürdü, güldürdü, 
hüzünlendirdi.

Bu vedanın en büyük etkisi sanırım şu oldu: 
Şener Şen, basitçe bir sanatçı değil, okuldu. 
Zamanın içinde kaybolan bir figür değil; zama-
na çizgi çeken bir isimdi o. Sahneyi indirirken 
bile bilgeliği bıraktı. Aradığı heyecan bitince 
susmayı bildi.

Bugün, o kapı kapanırken, biz geride kalan 
izlere bakıyoruz. O iz ki görüntüler, replikler, 
jestlerle dolu. Ve bir ışık hâlâ sönmedi: sanatına 
sadakatle yaklaşan bir ustanın ışığı. Perde indi 
belki ama kalbimizde aydınlık kaldı.

Şener Şen, teşekkür ederiz… Size yakışan 
duruş için, verdiğiniz emek için, bize tanıttığı-
nız karakterler için… Gidiyorsunuz ama ardı-
nızda kalbin tam merkezine düşen bir mührü 
bırakarak. Sessiz bir veda, düzgün bir yaşamın, 
derin bir iz bırakabilmenin ne olduğunu bize 
öğretmiş oldunuz.

Selçuk’taki Efes Müzesi’nde açılan 
sergide sadece iki elle yapılan 

taş baltalardan günümüzün karmaşık 
teknolojileriyle üretilen silahlı in-
sansız hava aracına (SİHA) 
kadar pek çok savaş 
aleti sergileniyor. 
Arkeolog Veysel 
Dağ, “Bu salo-
numuz aslında 
bir zaman 
kapsülü gibi. 
Bu zaman 
kapsülü içine 
giren ziyaretçile-
rimiz silah eserleri 
üzerinden ilk çağdan 
günümüze bir yolculuk 
yapacaklar” dedi.

Eski ve yeni silahlar 
Efes kazılardan bu-

lunan ve çevreden 
toplanan eserle-
rin korunması 
amacıyla 
Selçuk’ta 
kapılarını açan 
Efes Müzesi, 
‘Taş Balta-
dan SİHA’ya 
Geçmişten Gü-
nümüze Anadolu’da 
Savaş Aletleri’ sergisine ev 
sahipliği yapıyor. Sergide, genelde 
insanlığın, özelde Anadolu’nun tarih 
boyunca geçirmiş olduğu değişim 
ve gelişim, eski ve yeni 419 silah 

üzerinden anlatılıyor. 

Zaman kapsülü gibi
Sergiyle ilgili bilgi veren Arkeo-

log Veysel Dağ, “Salonda 
aslında çağlar arası bir 

yolculuk hazırla-
dık. Bu yolculuk 

Neolitik Çağ 
ile başlayıp 
Modern Çağ’a 
kadar devam 
ediyor. İlk 

insanların ilkel 
teknolojilerle 

oluşturduğu taş 
baltayla başlıyor, gü-

nümüz ve modern çağ insa-
nının karmaşık teknolojilerle sayısız 
insanların katkısıyla ve tarihsel bilgi 

birikimi ile oluşturduğu 
silahlı insansız hava 

aracı ile bitiriyo-
ruz. Bu salonu-

muz aslında 
bir zaman 
kapsülü gibi. 
Bu zaman 
kapsülü içine 

giren ziyaret-
çilerimiz silah 

eserleri üzerinden 
ilk çağdan günümüze 

bir yolculuk yapacaklar” 
diye konuştu. Müzeler Haftası kapsa-
mında 18 Mayıs’ta açılan serginin 31 
Aralık’a kadar gezilebileceği bildiril-
di.DHA

Taş baltadan SiHA’yaTaş baltadan SiHA’ya
çağlar arası yolculukçağlar arası yolculuk

Efes Müzesi, ‘Taş Baltadan SİHA’ya Geçmişten Günümüze Anadolu’da Savaş Aletleri’ 
sergisine ev sahipliği yapıyor. Sergide, genelde insanlığın, özelde Anadolu’nun tarih 

boyunca geçirmiş olduğu değişim ve gelişim, eski ve yeni 419 silah üzerinden anlatılıyor

Herkesi Efes Müzesi’ne çağlar 
arası bu yolculuğu yapmaya davet 
eden Dağ, “Bu sergimizde toplam 
417 eser, 2 de savaş aracı var. 
Çeşme Müzesi’nden getirilen top 
dışında tüm eserler kendi müze-
mizdeki eserlerdir. Efes ve çevre 
ören yerlerinde arkeolojik alanlarda 
yapılan kazılarda ortaya çıkarılan 
eserlerden oluşuyor. Hepsi ilk kez 
görücüye çıktı” ifadelerini kullandı.

TOP DIŞINDA HEPSI 
ILK KEZ GÖRÜLECEK

Veysel Veysel 
DağDağ

Deniz Deniz 
ToygürToygür

Dilek Dilek 
Maktal Maktal 
CankoCanko
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Sorumlu Yazı İşleri Müdürü
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FEYAZ TATAR

Haber Müdürü
TİMUÇİN ÇELEBİ

Haber Müdürü
ÖZGE UĞULU

1961 yılında, Batı Almanya’ya işçi gönderil-
mesinin esaslarını düzenleyen protokol imzalandı. 

İlk işçi kafilesi, 24 Haziran’da trenle yola çıktı.

1946 yılında, 
üniversitelere 
özerklik veren 
4936 sayılı kanun 
kabul edildi.

1973 yılında, 
Türkiye Büyük 
Millet Meclisin-
de, Devlet Güven-
lik Mahkemeleri 
(DGM) Kanunu 
kabul edildi.

ÜniversitelerÜniversiteler
özerk oluyorözerk oluyor

DGM KanunuDGM Kanunu
kabul edildikabul edildi

Almanya’ya ilk işçi Almanya’ya ilk işçi 
kafilesi yola çıktıkafilesi yola çıktı

2000 yılında, 
Papa II. Jean 
Paul’e suikast 
girişiminden İtal-
ya’da cezaevinde 
yatan Mehmet Ali 
Ağca, Türkiye’ye 
iade edildi. 

Ağca Türkiye’ye Ağca Türkiye’ye 
iade edildiiade edildi

Hükümeti Ecevit Hükümeti Ecevit 
kuracakkuracak

1977 yılında, Başbakan Süleyman Demirel istifa etti. 
Hükümeti kurma görevi Cumhuriyet Halk Partisi 

Genel Başkanı Bülent Ecevit’e verildi.

ÖDEMİŞ’İN Karadoğan Mahal-
lesi Dikilitaş mevkisindeki müs-
takil evde önceki gün saat 16.00 
sıralarında elektrik kontağından 
yangın çık-
tı. Alevler 
kısa sürede 
evi sardı. 
Evdeki 
Suriye 
uyruklu 
Muham-
met Mana 
dumandan 
etkilendi. Muhammet bebek, 
akrabası Rima Mana tarafından 

son anda dışarı çıkarıldı. 112 Acil 
Çağrı Merkezi’ne bildirilen yangın 
için bölgeye jandarma ve sağlık 

ekipleri ile 3 itfaiye 
aracı ve 1 su tankeri 
sevk edildi. İtfaiyeci-
ler, alevlere müdahale 
ederken, içeride mahsur 
kalan kedi de kurtarıldı.

Kurtarılamadı
Ambulansla Ödemiş 
Devlet Hastanesi’ne 
kaldırılan Muhammet 

bebek, daha sonra İzmir Atatürk 
Eğitim ve Araştırma Hastanesi’ne 

sevk edildi. Tedavisi süren Muham-
met’in anne ve babasının vatandaşlık 
işlemleri için İzmir’e gittiği, bu ne-
denle yangın sırasında evde olmadığı 
öğrenildi. 
Çiftin bebekleri Muhammet’i emanet 
ettikleri Rima Mana’nın ise hayvan-
larına bakmaya gittiği sırada yangının 
çıktığı ileri sürüldü. Alevler itfaiyeci-
ler tarafından 1,5 saatte söndürüldü, 
ev ise kullanılmaz hale geldi. Mu-
hammet bebek, tedavi gördüğü İzmir 
Şehir Hastanesi’nde, sabaha karşı 
doktorların müdahalesine rağmen ha-
yatını kaybetti. Jandarmanın yangınla 
ilgili incelemesi sürüyor. DHA

MENEMEN’DE jandarmanın operasyon dü-
zenlediği depoda, piyasa değeri yaklaşık 10 mil-
yon 200 bin TL olduğu belirtilen çeşitli malze-
meler ve 35 bin 740 litre etil alkol ele geçirildi, 4 
şüpheli hakkında adli işlem başlatıldı.
Menemen 
Cumhuriyet 
Başsavcılığı’nın 
koordinesindeki İl 
Jandarma Komu-
tanlığı’na bağlı 
Kaçakçılık Suç-
larıyla Mücadele 
Şube Müdürlüğü 
ekipleri, önceki 
gün operasyon düzenledikleri depoda 35 bin 
740 litre etil alkol, sanayi tipi 1 etil alkol arıtma 
makinesi, 15 bin litre kapasiteli plastik 2 tank, 
10 bin litre kapasiteli plastik tank, 5 bin litre 
kapasiteli plastik tank, 1000 litre kapasiteli IBC 
tank, forklift, transpalet, 2 adet sıvı pompası, 9 
bin 500 adet 5 litrelik plastik bidon ve çok sayı-
da ambalaj malzemesi ele geçirildi. Ele geçirilen 
malzemelerin piyasa değerinin yaklaşık 10 
milyon 200 bin TL olduğu belirtildi. 4 şüpheli 
hakkında adli işlem başlatıldı. DHA

10 milyon TL’lik10 milyon TL’lik
kaçak içki kaçak içki 
deposu!deposu!

Her cinsiyetten ve her yaştan insanı 
etkileyebilen ve en sık görülen 

nörolojik bir hastalık olan epilepsinin 
(sara), dünya genelinde yaklaşık 50 
milyon insanı etkilediği düşünülüyor.  
Epilepsinin tekrarlayan nöbetlerle 
karakterize olduğunu belirten Bodrum 
Amerikan Hastanesi Nöroloji Uzmanı 
Doç. Dr. Melek Kandemir Yılmaz, 
nöbet tipinin ise 
herkeste farklı 
olabildiğini 
söyledi.

Yılmaz, 
“Beynin hangi 
bölgesi anormal 
aktiviteden 
etkilenirse, 
o bölgenin 
fonksiyonuna 
uygun belirtiler 
ortaya çıkmak-
ta, epileptik aktivitenin beyindeki 
yayılımıyla başka belirtiler de eşlik 
edebilmektedir. Bazı nöbet tiplerinde 
kişi sadece birkaç saniye süreli boş 
bakarken, bazı kişilerde tüm vücutta 
kasılma/titreme gözlenebilmektedir. 
Bilinci etkileyen nöbetler olabileceği 
gibi, bilincin korunduğu nöbetler de 

görülebilir. Birçok epilepsi türü vardır. 
Ailesel epilepsi türleri olabildiği gibi, 
beynin gelişimsel bozukluklarına, tü-
mör, inme gibi beyin hasarına bağlı da 
nöbetler ortaya çıkabilir. Bazı kişilerde 
ise neden belirlenememektedir” diye 
konuştu.

İlaç	tedavisiyle	
Tek bir nöbet 

geçirmenin epilepsi 
anlamına gelmeye-
bildiğini dile getiren 
Doç. Dr. Melek Kan-
demir Yılmaz, “En 
az 24 saat arayla ve 
en az iki tetiklenme-
miş nöbet geçirildiy-
se, o zaman epilepsi 
teşhisi konur. Yapılan 
tetkiklerde (EEG’de, 
beyin MR görüntü-

lemede) anormal bulgu saptandığında 
ve doktor tarafından yapılan değerlen-
dirme sonrasında nöbetin tekrar olma 
ihtimali olduğu düşünülürse, o zaman 
ilaca başlanabilir. İlaç tedavisiyle 
nöbetler kontrol altına alınmaya çalı-
şılır. Uygun hastalarda nöbet kontrolü 
sağlanması için ameliyatla tedavi de 

bir seçenek olabilir. Genetik geçişli 
bazı epilepsi türlerinde erişkinlikte 
nöbetler ortadan kalktığından, bu 
kişilerde ilaç tedavisi bir süre sonra 
kesilmektedir. Genetik geçişli başka 
bir epilepsi türünde ise ömür boyu ilaç 
tedavisi gerekmektedir. Kişide nöbete 
sebep olan faktör, nöbet tipi ve ne 
kadar süredir nöbet geçirmediği göz 
önünde bulundurularak ilaç tedavisine 
son verilebilir” ifadelerini kullandı.

Tedavinin uzman hekimler tarafın-
dan yürütülmesi gerektiğine dikkat 
çeken Doç. Dr.Yılmaz, şöyle devam 
etti: “Nöbet 5 dakikadan uzun sürerse 
veya hemen ardından ikinci bir nöbet 
olursa, nöbet durduktan sonra solunum 
veya bilinç geri gelmezse, ateş yük-
sekse, hamilelik durumu varsa, diyabet 
(şeker hastalığı) varsa, nöbet sırasında 
kişi kendisine zarar verdiyse (kırık 
vb.), nöbet önleyici ilaç kullanılmasına 
rağmen nöbetler devam ediyorsa, ilk 
kez nöbet geçiriliyorsa mutlaka uzman 
bir doktora gidilmelidir.”

Beyin	MR	görüntüleme	
Beynin ayrıntılı bir görüntüsünü 

oluşturmak için güçlü mıknatıslar ve 
radyo dalgaları kullanır. Nöbetlere 

neden olabilecek bir lezyon varlığını 
tespit etmek için yapılır. İncelemenin 
epilepsi protokolüne uygun belirlen-
miş standartlarda ve ince kesitlerle 
yapılması önerilir. 
HABER MERKEZİ 

‘Epilepsi, kontrol ‘Epilepsi, kontrol 
altına alınabilir’altına alınabilir’

Dünyada 
yaklaşık 50 

milyon insanı 
etkilediği 

düşünülen 
epilepsi, en sık 

görülen nörolojik 
hastalıklardan 
biri. Nöroloji 

Uzmanı Doç. Dr. 
Melek Kandemir 

Yılmaz, 
hastalığın ilaç 

tedavisiyle 
kontrol altına 
alınabildiğini, 

bazı durumlarda 
ameliyatın 
da gerekli 

olabildiğini 
söyledi

EEG epilepsi tanısında kullanılan 
en yaygın testtir. EEG tetkikinde, 
elektrot adı verilen küçük metal 
diskler, bir yapıştırıcı yardımıyla kafa 
derisine tutturulur. Elektrotlar beynin 
elektriksel aktivitesini amplifika-
törlerle bilgisayar ekranına dalgalar 
şeklinde yansıtır. Normal bir beyin-
de uyku/uyanıklık aktiviteleri, göz 
açma/kapamayla değişen aktiviteler 
gözlenir. Bazı epilepsi hastalarında bu 
normal aktivitede de bozulma gözlen-
mektedir. Epileptik kişilerde beynin 
bazı bölgelerinde anormal aktivite 
gözlenebileceği gibi, her iki beyin 
yarım küresini etkileyen yaygın bir 
aktivite de gözlenebilir. EEG çekimi 
uyanıklıkta ve uykuda yapılabilir.

Yüzde	98		
oranında	başarılı

Ödemiş’te önceki gün tek katlı müstakil evde elektrik kontağından çıkan yangında dumandan 
etkilenen Suriye uyruklu Muhammet Mana (1), tedavi gördüğü hastanede yaşamını yitirdi

MelekMelek
KandemirKandemir

YılmazYılmaz

Dumandan etkilenen
1 yaşındaki bebek öldü
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KARABAĞLAR Belediyesi’nin sanat kurslarına 
katılan kursiyerlerin yıl sonu çalışmalarının sergilendiği 
Performans Günleri başladı. Yıldız Kenter Kültür ve 
Sanat Merkezi’nde çocuk resim sergisi ve çini sergisinin 
açılışına katılan Başkan Helil Kınay, sanatın, ülkenin 
içinde bulunduğu karanlığa karşı umut ve dayanışmayı 
temsil ettiğini belirtti. “Bu ülkenin güzel insanlarına 
borcumuz var” diyerek sanatı ve özgür düşünceyi karart-
mak isteyenlere karşı her zaman dimdik duracaklarını 
ifade etti. Konuşmasında sanat emekçilerine, katılımcıla-
ra ve özellikle sergiye katkı sunan eğitimcilere teşekkür 
eden Kınay, daha sonra çocuk resim kursu eğitmeni 
Oylum Gökçen Öterbülbül ve çini kursu eğitmeni Nes-
rin Dikmen’e doğa dostu fidan sertifikası verdi. Sergide, 
gitar kursu öğrencilerinin verdiği mini konser de büyük 
alkış aldı. Bale ve modern dans, gitar, bağlama, seramik, 
punch, çocuk korosu, Türk Sanat Müziği Korosu ve 
tiyatro gösterileri gibi birçok sanat dalının yer aldığı Ka-
rabağlar Sanat Kursu Performans Günleri, 26 Haziran 
tarihine kadar devam edecek. HABER MERKEZİ

MENDERES Belediyesi, Liselere Giriş Sınavı (LGS) 
öncesi öğrencilere ‘LGS’de Sınav Kaygısı ve Stres 
Yönetimi’ adlı eğitim gerçekleştirdi. Eğitimde öğrenci 
ve veliler için süreçte yaşanan kaygı ve stres ile müca-
dele etmenin incelikleri anlatıldı. Menderes Belediyesi 
Kültür ve Sosyal İşler Müdürlüğü’nün bünyesinde yer 
alan Psikolog Almina Kahraman’ın verdiği eğitimde 
sınav süreci yönetiminde stres ve kaygıları giderme-
nin yolları, uyku ve beslenme düzeninin önemi ve 
niteliği, rutinler, hazırlıklar, günlük yaşam planlaması 
ile sınav günü ve sınav sırasında yapılması gerekenler 
anlatıldı.  21-22 Haziran tarihlerinde yapılacak Yüksek 
Öğretim Kurumları Sınavı öncesinde de YKS’de 
Sınav Kaygısı ve Stres Yönetimi adlı eğitim gerçek-
leştirilecek. 19 Haziran Perşembe günü saat 17:00’de 
Menderes Belediyesi Ana Binası Meclis Salonu’nda 
yapılacak eğitime sınava girecek tüm öğrenciler ve 
veliler davet edildi. Menderes Belediye Başkanı İlkay 
Çiçek, “Çocuklarımızın sınav öncesi yaşayacağı zorlu 
süreçlerde onlara yardımcı olmak, sınav sırasındaki 
stres ve kaygıyı azaltmak için elimizden gelen desteği 
veriyoruz” dedi. HABER MERKEZİ

BORNOVA Belediye Başkanı Ömer Eşki, 
ilçenin en yoğun noktalarından biri olan Çam-
dibi’ndeki Şehit Er Adem Bilaloğlu Tesisi ve 
Kapalı Pazaryeri çevresindeki esnafı ziyaret 
etti. Dükkanları tek tek gezen Başkan Eşki, es-
nafla sohbet ederek karşılaştıkları sorunları ve 
önerilerini dinledi. Ziyarete Zabıta Müdürlüğü 
yetkilileri de eşlik etti. Özellikle pazaryerinin 
açık olduğu günlerde bölgede yaşanan yoğun-
luğa dikkat çeken Başkan Eşki, “Buradaki yo-
ğunluk hem yayalar hem de araçlar açısından 
ciddi bir trafik ve güvenlik meselesi yaratabi-
liyor. Bu nedenle yol ve kaldırım kullanımına 
özen göstermemiz çok önemli. Esnafımızla el 
birliğiyle hareket ederek, daha düzenli ve gü-
venli bir alışveriş ortamı oluşturabiliriz” dedi. 
Vatandaş ve esnafla doğrudan temas kurmayı 
önemsediğini belirten Eşki, “Saha ziyaretleri 
bizim için yalnızca bir denetim değil, aynı 
zamanda karşılıklı anlayışı ve çözüm üretmeyi 
güçlendiren bir araç. Talep ve önerilerinizi 
önemsiyor, bu şehri birlikte yönetiyoruz” ifa-
delerini kullandı. HABER MERKEZİ

Karabağlar’da sanat 
ve performans günleri 

Menderes’te sınav 
stresine karşı eğitim

Başkan Eşki’den 
Çamdibi’ne ziyaret

SON aylarda ekonomik kayyum ile karşı kar-
şıya kalan Efes Selçuk Belediyesi’nin her şeye 
rağmen dayanışmayı büyütmek için çalıştıkla-
rını belirten Başkan Filiz Ceritoğlu Sengel, bu 
ekonomik koşullara rağmen öğrencilere sağlıklı 
ve bütçe dostu öğle yemeği sunma hedefiyle 
hayata geçirilen bu projede 1000 öğrenciye 
sadece 10 TL karşılığında öğle yemeği sağ-
ladığını söyledi. Okulların kapanmasına kısa 
bir süre kala Atatürk Mahallesi’ndeki Kent 
Lokantası Öğrenci Otobüsü’nde öğrenciler-
le buluşan Başkan Sengel, “Kent Lokantası 
Öğrenci Otobüsümüzü 2 Aralık 2024 itibariyle 
ilk olarak Atatürk Mahallesi’ne konumlandır-
mıştık. Öğrencilerimizin yoğun talebi üzerine 
Cumhuriyet Mahallesi’nde, Cumhuriyet İlko-
kulu ve Ortaokulu’nun bulunduğu güzergâha da 
bir otobüs daha yerleştirdik. Böylece çocukların 
öğle yemeklerinde 10 TL’ye güvenilir gıdaya 
ulaşmasını sağladık. Öğrenciler çok mutlu 
oldu, veliler çok mutlu oldu, biz de çok mutlu 
olduk ve bu süreci devam ettirdik. 2025-2026 
eğitim-öğretim yılında ise 3’üncü öğrenci 
otobüsünü hizmete alıyoruz” dedi. Yeni lokanta 
otobüsün, tren yolunun arkasındaki bölgede, 
Zafer Mahallesi’ndeki okullara yakın bir nokta-
da konumlandırılacağını Başkan Sengel, “Ara-
lık ayından bu yana yaklaşık 35 bin öğrencimiz, 
10 liralık öğle yemeği hizmetinden faydalandı” 
diye konuştu. HABER MERKEZİ

EĞİTİM kenti Buca’da hayata 
geçirdiği projelerle öğrencilere 
destek olmayı sürdüren Buca Bele-
diyesi’nin, DEÜ Tınaztepe Yerleş-
kesi’nin karşısında hizmete açtığı 
Üzüm Cafe, gençlerin uğrak noktası 
oldu. Tarık Akan Gençlik Merke-
zi’nin zemin katında bulunan ve 
haftanın 6 günü hizmet veren Üzüm 
Cafe’nin sıcak, soğuk kahve çeşitleri 
ile tost, hamburger, pizza, mantı, 
makarna ve tatlı çeşitleri gençlerden 
tam not aldı. Ekonomik dar boğazın 
yaşandığı şu günlerde gençlere 
destek olabilmek adına önemli 
adımlar attıklarını ifade eden Buca 
Belediye Başkanı Görkem Duman, 
önümüzdeki günlerde yeni müjdele-

rin gelebileceğini de kaydetti.

‘Bu fiyata yiyemezdim’
Tarık Akan Gençlik Merkezi’nin 

öğrencilerin uzun yıllardır hizmet 
aldığı bir merkez olduğunu kayde-
den Duman, “Hem Kent Lokanta-
mızı hem de Üzüm Cafe’yi 
öğrencilere özel olarak bu 
noktada hizmete açtık. 
Fiyatları olabildiğince 
aşağı çektik. Öğrenci 
kardeşlerimiz, ister 
Kent Lokantası’n-
dan ister akşam geç 
saatlere kadar açık olan 
Üzüm Cafe’den fayda-
lanabiliyor. Buca Belediyesi 

olarak şu zor günlerde gençlerimize 
destek olmayı, yaşamın her alanında 
özgürce var olabilmeleri için çalış-
mayı sürdüreceğiz” diye konuştu. 
DEÜ Gastronomi ve Mutfak Sanat-
ları Bölümü öğrencisi İrem Kavaklı, 
kafeyi çok sevdiklerini belirterek, 

“Dışarıda bu fiyatlara yiye-
meyeceğime eminim. 

Salata ve makarna 
yedik, dışarıdaki 
fiyatlara göre çok 
uygun. Okulumuza 
çok yakın olması 

da herkesin fayda-
lanması açısından çok 

iyi” dedi. 
HABER MERKEZİ

Üzüm Cafe’yi 
gençler sevdi

Buca Belediyesi’nin Dokuz Eylül Üniversitesi (DEÜ) Tınaztepe Yerleşkesi’nin karşısında 
hizmete açtığı Üzüm Cafe gençlerden büyük ilgi gördü. Cafe’de sıcak, soğuk kahve 

çeşitleri ile tost, hamburger, pizza, mantı, makarna ve tatlı çeşitleri uygun fiyata satılıyor
Selçuk’ta öğrencilere 
3’üncü Kent Lokantası

HelilHelil
KınayKınay

ÖmerÖmer
EşkiEşki

FilizFiliz
CeritoğluCeritoğlu
SengelSengel

İremİrem
KavaklıKavaklı

GörkemGörkem
DumanDuman

‘Kalite için belediyede
300 yeşil yakalı var’ 

Kalite anlayışını belediyenin tümüne yaymak için yoğun çaba sarf ettiklerini söyleyen İzBB Başkanı 
Cemil Tugay, “Bünyemizde 300 kişilik ‘yeşil yakalı’ çalışanlar grubu oluşturduk. Bu ekip, kurumun 
verimliliği ve sürdürülebilirliğini artırmak için çalışıyor. Amacımız sürdürülebilir belediyecilik” dedi

İzmir Büyükşehir Belediye Baş-
kanı Cemil Tugay, Türkiye Kalite 

Derneği (KalDer) İzmir Şubesi 
tarafından Ahmed Adnan Saygun 
Sanat Merkezi’nde (AASSM) 25’inci 
kez düzenlenen Mükemmelliği 
Arayış Sempozyumu’na katıldı. “25.
Yıl Özel Menüsü- Mükemmelliğe 
Giden Tadım Yolculuğu” temasıyla 
düzenlenen sempozyumda Karşıyaka 
Belediye Başkanı Yıldız Ünsal, Kal-
Der Yönetim Kurulu Başkanı Hakan 
Konak, KalDer İzmir Şubesi Yönetim 
Kurulu Başkanı Hakan Ünlü, İzmir 
Büyükşehir Belediyesi Genel Sek-
reter Yardımcısı ve ESHOT Genel 
Müdürü Övünç Özgen, İzmir Eko-
nomi Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. 
Yusuf Hakan Abacıoğlu, iş dünyası, 
bürokratlar, siyasi parti temsilcileri 
de yer aldı. 

‘Dünyanın da sorunu’
KalDer’le dört yıl önce Karşıya-

ka’da belediye başkanıyken sürdü-
rülebilirlik konusunda yaptıkları 

çalışmalarda yollarının kesiştiğini 
söyleyen Tugay; kalite, sürdürebi-
lirlik ve verimliliğin önemine dikkat 
çekti. Bu konuların dışarıdan bakıl-
dığında özel sektörün ciddiye alıp 
uğraştığı konular gibi göründüğüne 
dikkat çeken Başkan Tugay, “Pratikte 
baktığınızda da kamu ne yazık ki bu 
anlayışın geriden takipçisi. Türkiye 
ve dünyanın en büyük sorunu kamu 
idaresinin olması gerektiği gibi 
olmaması. Kamuda israf kolayca ya-
pılıyor. Ne yazık ki kötü yönetimin, 
verimsiz çalışmanın, kalitesizliğin 
kurbanı oluyoruz. Sadece Türkiye 
için söylemiyorum, dünyada da böyle 
bir sorun var. Bizim kötüye gidişimiz 
maalesef daha hızlı. İçinde bulundu-
ğumuz sosyal ve ekonomik çöküntü 
artık hepimizi darmadağın edecek 
hale gelmiş durumda. O nedenle her-
kesin aklını başına toplaması, bilinçli 
olması gerekiyor” diye konuştu. 

‘Verimi artırmak için’ 
Yapılan toplantıları hayati gördü-

ğünü kaydeden Tugay, “Ortak nokta-
da buluşmak için beraber düşünmek 
için çok önemli, değerli ortamlar. Bu 
dönemin başında ilçe belediye baş-
kanlarımızın hepsini KalDer’e üye 
olmaya davet ettim. Sürdürülebilirlik 
konusunda İzmir Büyükşehir Bele-
diyesi’nde çalışan bir ekip var. Yeşil 
yakalı çalışanlar grubu oluşturduk ve 
300 çalışanımız belediyemizin çağ-
daş, sürdürülebilir kurum olması için 
çaba gösteriyor” dedi. Sempozyumda 
İzmir Planlama Ajansı’nın çalışma-
ları, 2030 karbon nötr taahhüdü hak-
kında bilgi veren Tugay, “Bir yandan 
çevre sorunları, iklim krizi, artan dışa 
bağlılıkla uğraşırken diğer yandan 
toplumsal çöküntü içine girdiğimizi 
hepimizin idrak etmesi gerekir. Hiç 
kimse ‘ben paçamı kurtarayım, başka 
bir ülkeye gideyim, orada yaşayayım’ 
diye düşünmemeli. Bu onurlu ve gü-
zel ülkeyi terk etmek, bu kadar kolay 
olmamalı. Ümidi kesmek bu kadar 
kolay olmamalı” dedi.  

‘Dönüşüme 
yardımcı olmalıyız’

HakanHakan
KonakKonak

CemilCemil
TugayTugay

KalDer Yönetim Kurulu Başkanı 
Hakan Konak ise 1990’lı yıllarda Türki-
ye’nin uluslararası sosyoekonomik 
ortama entegre olurken KalDer’in de 
kalite ihtiyacına yönelik ortaya çıktığını 
aktardı. Konak, “Kurumlarımız bugün 
bu kadar ihracat yapıyorsa, KalDer’in o 
dönemde gösterdiği müthiş çaba saye-
sindedir. KalDer de bir dönüşüm içinde. 
Yıllar önce kalite ihtiyacını karşıladı, 
bugünlerde kurumların dönüşümüne 
yardımcı olmamız gerekiyor” dedi. 

Mutlu
Duman
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KRIPTO varlık hizmet sağlayıcılık işlemle-
rinde uzaktan kimlik tespitine dair düzenleme 
yapıldı. Hazine ve Maliye Bakanlığınca hazır-
lanan “Mali Suçları Araştırma Kurulu Genel 
Tebliği’nde Değişiklik Yapılmasına Dair Tebliğ” 
Resmi Gazete’de yayımlanarak yürürlüğe 
girdi. Tebliğle, ‘sermaye piyasası işlemlerinde 
uzaktan kimlik tespiti’ başlığı ‘sermaye piyasası 
ve kripto varlık hizmet sağlayıcılık işlemlerinde 
uzaktan kimlik tespiti’ olarak değiştirildi. Bu 
kapsamda geçici olan “Kripto varlık hizmet sağ-
layıcılar, müşterileriyle sürekli iş ilişkisi tesisin-
de uzaktan kimlik tespitini, belirlenen yöntem 
ve tedbirler kapsamında gerçekleştirir. Ancak 
kimlik tespiti kapsamında alınan adres ile 
kimlik bilgilerinden ad, soyad, doğum tarihi ve 
T.C. kimlik numarası bilgileri İçişleri Bakanlığı 
Nüfus ve Vatandaşlık İşleri Genel Müdürlüğü 
kimlik paylaşım sistemi veri tabanı vasıtasıyla 
doğrulanır” maddesi kalıcı hale getirildi. AA

İzmir Büyükşehir Belediyesi, kent içi tarımı 
ve balkon bahçeciliğini yaygınlaştırmak 
için İzmir Balkon ve Bahçe Bitkileri Fes-
tivali’nin ilkini Kültürpark’ta düzenliyor. 
13 Haziran Cuma günü kapılarını açacak 
festivalde İzmirliler bitki üreticileri ve 
çiçek kooperatifleriyle buluşacak. Festivalin 
açılış töreni 13 Haziran 2025 Cuma günü 
saat 19.30’da Kültürpark’ta gerçekleştirile-
cek. İzmir Büyükşehir Belediyesi Tarımsal 
Hizmetler Dairesi Başkanlığı, festivalin 
açılışında 25 bin sebze fidesini İzmirlilere 
dağıtacak. Festival, 13 Haziran’daki açılışın 
ardından 14-15 Haziran tarihlerinde 10:00-
23:00 saatleri arasında açık olacak. Alanda 
balkon ve bitki üretici satış stantlarının yanı 
sıra müzik dinletileri, çocuk atölyeleri gibi 
çok sayıda etkinlik düzenlenecek. Festival 
sayesinde İzmirlilerin doğa ile iç içe keyifli 
bir hafta sonu geçirmelerine imkan sunu-
lurken, aynı zamanda balkon bahçeciliği ve 
kentsel tarım da yaygınlaştırılmış olacak. 
HABER MERKEZI

IZMIR İl Tarım ve Orman Müdürlüğü Su Ürün-
leri Denetim ekipleri, sürdürülebilir balıkçılık için 
İzmir’in 30 ilçesinde denetimlerini sürdürüyor. Bu 
kapsamda Balıkçılık ve Su Ürünleri Şube Müdürlüğü 
ve İl Emniyet Müdür-
lüğü Deniz Limanı 
Şubesi ekiplerince, 
Güzelbahçe’deki 
balıkçı barınakları ve 
perakende satış nokta-
larına denetim yapıldı. 
Tekneler ve ağlar tek 
tek incelenirken 1380 
Sayılı Su Ürünleri 
Kanunu hükümleri-
ne aykırı faaliyette 
bulunduğu tespit 
edilen 3 işletme ve 15 balıkçı teknesi hakkında toplam 
1 milyon 246 bin 605 TL idari para cezası uygulandı. 
Ayrıca mevzuata aykırı olarak bulundurulan 49 kilo 
280 gram su ürününe el konuldu. İl Tarım Müdürlüğü 
ekipleri, denetimlerin devam edeceğini ve usulsüz 
hiçbir işleme göz yumulmayacağını vurguladı. DHA

Sanal paraya 
uzaktan kimlik 

tespiti geldi

İzmir’in ilk ‘Bitki 
Festivali’ başlıyor

Balıkçılara 1.3 milyon
liralık ceza kesildi

DÜZENLENEN CNC operatörlüğü kursunu 
tamamlayan ve girdikleri Mesleki Yeterlilik Kuru-
mu (MYK) sınavını geçerek başarılarını kanıtla-
yan kadın operatörler sertifikalarını aldı. Konak 
Belediyesi ve Cevdet İnci Eğitim Vakfı işbirliğin-
de, ‘Hem İşte Hem Eğitimde Programı’ (HİHE) 
kapsamında dü-
zenlenen ücretsiz 
kursa katılan 18-30 
yaş aralığındaki 
kadınların sertifika 
töreninde konuşan 
Konak Belediye 
Başkanı Nilüfer 
Çınarlı Mutlu, 
“12 hafta boyunca 
toplam 240 saat 
mesleki eğitim ala-
rak, erkek işi olarak bilinen CNC operatörlüğünde 
rüştünü ispatlayan ve tüm kadınlara örnek olan 10 
kadını kutluyorum” dedi. Cevdet İnci Eğitim Vakfı 
Başkanı Ece Elbirlik Ürkmez de mesleki yeterli-
liklerini alan kadınların, herkese ilham olduğunu 
belirterek, “Siz bu programın yeni liderlerisiniz. 
Bizler de artık çalışma arkadaşlarıyız. Hepimize il-
ham oluyorsunuz” diye konuştu. Kursiyerler adına 
konuşan Ebru Sezer ve Tuğçe Özkılınç ise, “CNC 
operatörlüğü kadın işi değildir diyenler oldu. Buna 
rağmen eğitimi başarıyla tamamladık, tornanın 
başına geçtik. Çizim yaptık, kod yazdık, metalin 
dilini öğrendik. Kadının yeri sadece mutfak değil-
dir, fabrikadır, atölyedir. Üretimin tam kalbindedir” 
ifadelerini kullandı. HABER MERKEZI

OTOMOTIV sektörünün önde 
gelen markaları 13 Haziran’da 
Çeşme’de buluşuyor. OTOLIFE’ın, 
Çeşme Belediyesi’nin katkılarıyla 
Çeşme Cumhuriyet Meydanı’nda 
gerçekleştireceği 1. Çeşme Oto Show, 
13–15 Haziran 2025 tarihleri arasında 
3 gün boyunca ziyaretçilerini ağır-
layacak. Organizasyonda, otomotiv 
dünyasının en yeni modelleri ve 
teknolojik gelişmeleri tek çatı altında 
otomobil meraklılarının beğenisine 
sunulacak. Binek otomobillerin yanı 
sıra hafif ticari araçlar, elektrikli mo-
deller ve premium segment markalar 
da etkinlikte yer alacak. Katılımcı 
markalar, fuar süresince 3 güne özel 
kampanyalar, fiyat avantajları ve 

lansman fırsatları sunacak.

 ‘Ekonomik katkı ‘
Böyle bir organizasyona ev 
sahipliği yapmaktan mutluluk 
duyduğunu belirten “Çeşme 
olarak sadece yaz turizmiyle 
değil, yıl boyunca sosyal, 
kültürel ve sektörel organi-
zasyonlarla da yaşayan bir kent 
olmayı hedefliyoruz. 1. Çeşme Oto 
Show, bu vizyonun güçlü bir yansı-
ması. Otomobil tutkunlarını bir araya 
getirecek bu önemli buluşmanın 
ilçemize sosyal ve ekonomik katkılar 
sunacağına inanıyor, tüm vatandaş-
larımızı Çeşme Cumhuriyet Meyda-
nı’na davet ediyorum” diye konuştu. 

OTOLIFE Genel Müdürü Dizen ise, 
“Ülkemizin farklı 

noktalarında dü-
zenlediğimiz 
etkinliklerle 
otomobil se-
verleri sek-
törümüzün 

yenilikleriyle 
buluşturuyo-

ruz. Günümüzde 
otomobiller artık bir 

lüks değil, günlük yaşamın bir ihtiya-
cı haline gelmiş durumda. Biz de bu 
ihtiyaca karşılık olarak vatandaşları-
mıza marka ve teknoloji kıyaslaması 
yapabilecekleri bir ortam sağlıyoruz” 
dedi. HABER MERKEZI

Çeşme’de ‘Oto 
Show’ başlıyor
Otomotiv sektörünün önde gelen markaları bugün Çeşme’de düzenlenen 

‘Oto Show’ etkinliğinde buluşacak. Elektrikli araçların yanı sıra üst segment 
markaların da yer alacağı 3 günlük fuarda özel kampanyalar da yapılacak

‘Erkek işi’ demediler
‘CNC’ci oldular 

Lal Lal 
DenizliDenizli

Çiftçileri şimdi de
sahte gübre vurdu 

Bu yılın ilk 5 ayında Türkiye genelinde 
yaklaşık 90 ton sahte gübre ele geçirildi. 

Laboratuvar testlerinden geçmeyen, içeriği 
belirsiz ve tescilsiz olarak piyasaya sürülen 
sahte gübreler, hem tarımsal üretimde ciddi 
kayıplara yol açıyor hem de çevre ve insan 
sağlığı açısından büyük 
bir tehdit oluşturuyor. 
Sektör temsilcilerine 
göre, sahte gübre 
yalnızca çiftçinin 
emeğini boşa 
çıkarmıyor; aynı 
zamanda toprağın 
kimyasal denge-
sini bozarak verimi 
düşürüyor, çevreyi ve gıda 
güvenliğini tehdit ediyor. 

Gübre Üreticileri ve Satıcıları İş İnsan-
ları Derneği (GÜSİAD) Genel Sekreteri 
Kadir Yiğit, “Türkiye, tarımsal üretimde 
dünyanın önde gelen ülkelerinden biri 
olmasına rağmen, sahte gübre sorunu 
hem çiftçinin emeğini hem toprağın 
verimliliğini hem de ülke ekonomi-
sini tehdit eden ciddi bir problem 
olarak karşımıza çıkıyor. Sahte güb-
re, yalnızca çiftçinin maddi kaybına 
yol açmakla kalmıyor; aynı zamanda 
toprağın kimyasal yapısını bozarak 
verimliliği düşürüyor, mahsul kalitesini 
olumsuz etkiliyor ve uzun vadede çevreye 

ciddi zararlar veriyor. Çiftçinin alın teriyle 
ürettiği mahsul, sahte gübre nedeniyle heba 
olurken, ekonomik kayıplar da çiftçiyi 
olumsuz etkiliyor” dedi.

‘Verim çok azalıyor’
2024 yılında başlayan ve birçok bölge-
mizde hissedilen kuraklığın, tarımsal 

üretimi olumsuz etkilerken, yurt dışın-
dan ithal edilen gübre fiyatlarındaki 
artışların da maliyetleri yükselttiğini 
vurgulayan Yiğit, “Çiftçiler, mah-
sullerinin para etmediği durumlarda 

gübre kullanımını tonaj olarak 
azaltmak zorunda kalıyor. Bu durum, 

toprağın yeterli beslenmesini engelliyor 
ve verim kayıplarına yol açıyor. Düşük 
verim, yalnızca çiftçinin gelirini değil, aynı 
zamanda gıda arzını ve ülke ekonomisini de 

doğrudan etkiliyor. Denetim me-
kanizmalarını güçlendir-

mek, sahte gübre üre-
timini ve dağıtımını 
engellemek için 
kamu kurumları, 
sektör temsilcileri 
ve çiftçilerle iş 

birliği içinde çalışı-
yoruz. Türk tarımını 

sürdürülebilir kılmak ve 
ekonomiye katkı sağlamak 

için uzun vadeli projeler geliştiriyoruz. 

Çiftçinin kaliteli gübreye uygun maliyetlerle 
erişmesi, toprağın verimliliğinin korunması 
ve mahsul kalitesinin artırılması, temel ön-
celiklerimiz arasında yer alıyor. Çiftçimizin 
emeğinin zayi olmasına, toprağımızın zarar 
görmesine ve ekonomimizin yara almasına 
izin vermeyeceğiz” ifadelerini kullandı.

‘Olanı da yok ediyor’
Son yıllarda piyasada giderek artan 

denetimsiz ve sahte gübrelerin, sadece 
tarımsal üretimi değil, aynı zamanda eko-
sistemi ve iklim dengesini de tehdit ettiğini 
belirten Çiftçi Sen Genel Örgütlenme 
Sekreteri Adnan Çobanoğlu, “Kontrolsüz 
kimyasal içeriklere sahip bu gübrelerin 
toprağın doğal yapısını bozuyor, verimi 

düşürüyor ve iklim değişikliğini hızlandı-
ran bir etki yaratıyor. Toprağın bazı temel 
özelliklerini ortadan kaldırıyor. Piyasada 
hiçbir denetime tabi tutulmadan satılan, 
laboratuvar testlerinden geçmemiş gübreler 
yaygınlaştı. Özellikle kimyasal içerikleri 
tecrübe edilmemiş, bilimsel olarak etkisi 
kanıtlanmamış gübrelerin kullanılması 
durumunda toprakta ciddi zararlara yol 
açıyor. Topraktaki bazı eksik elementleri 
tamamlayalım derken, bu sahte kimyasallar 
o elementleri daha da azaltabiliyor. Hatta 
bazı zararlı elementlerin oranını artırarak, 
toprağın dengesini tamamen bozabiliyor. 
Bu durumda hem ürün verimi düşüyor 
hem de kalite ciddi şekilde etkileniyor” 
sözlerine yer verdi.

‘Hayvancılık azaldı, sahtecilik arttı’

Zirai don felaketini atlatan çiftçiler şimdi de sahte gübre korkusu yaşıyor. İçinde bulunması gereken kimyasal 
maddelerin çok az ya da hiç olmadığı bu gübreler, toprağı zehirleyip ürün kayıplarına neden oluyor

AdnanAdnan
ÇobanoğluÇobanoğlu

KadirKadir
YiğitYiğit

Eskiden devletin gübre ve tohumu kendi 
üretip, çiftçiye kontrollü bir şekilde verdiğini 
aktaran Çiftçi Sen Genel Örgütlenme Sekre-
teri Adnan Çobanoğlu, “Bu sayede kimyasal 
denge gözetilir, üretici güvenle çalışırdı. Şu 
an gübrede büyük bir denetimsizlik hakim. 
Hayvansal üretimdeki düşüş de doğal gübre 
kaynaklarının azalmasına yol açıyor. Eskiden 
köylerde her ailenin birkaç ineği ya da 
koyunu bulunur, bu hayvanlardan elde edilen 
gübre toprağın ihtiyacını karşılardı. Bugün ise 
kırsaldaki bu yapı büyük ölçüde ortadan kalk-
mış durumda. Hayvancılığın azalması, kimya-

sal gübreye bağımlılığı artırıyor. Hayvansal 
üretim azaldıkça, çiftçi gübre ihtiyacını başka 
yollarla çözmeye çalışıyor. Ancak bu çözüm 
yolları çoğu zaman sağlıklı değil. Üstelik 
devletin verdiği destekler de gitgide azalıyor. 
Oysa bu tarım ve hayvancılık birlikte yürü-
tülmesi gereken, birbirini besleyen sistem-
lerdir. Görünen o ki, toprağın korunması ve 
sürdürülebilir tarım için hem denetimli gübre 
politikaları hem de kırsal üretimi destekleyen 
yapısal reformlar şart. Aksi takdirde, sadece 
toprak değil, tüm ekosistem geri dönülmez 
zararlarla karşı karşıya kalabilir” dedi.

ÖZEL

Filiz Erol
HABER
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AK Parti Çevre ve Şehircilik Politikaları Başkanlığı, 
Türkiye Çevre Haftası kapsamında yarın “Geleceğe 
Nefes, Şehirlere Direnç” çalıştayı düzenleyecek. 
Çalıştay, AK Parti Genel Merkezi’nde AK Parti 
Genel Başkanvekili Efkan Ala ile Çevre ve Şehir-
cilik Politikaları Başkanı Sevilay Tuncer’in açılış 
konuşmalarıyla başlayacak. Çalıştayda, Cumhur-
başkanı Recep Tayyip Erdoğan’ın ilan ettiği, 2053 
Net Sıfır Emisyon Hedefi’ne ulaşmak, sürdürülebilir 
ve dirençli şehirler inşa etmek, Sıfır Atık Hareke-
ti’nin yaygınlaştırılması, yeşil dönüşüm sürecinin 
hızlandırılması, tarihsel, doğal ve kültürel mirasın 
korunması, deprem bölgelerindeki şehirlerin yeni-
den inşa edilmesi ve kentsel dönüşüm projelerinin 
hayata geçirilmesi gibi konular masaya yatırılacak. 
İki gün sürecek çalıştaya 81 ilin AK Parti Çevre ve 
Şehircilik Politikaları Başkanları ile teşkilat men-
supları katılacak. Çalıştayda önceki dönem Kültür 
ve Turizm Bakanı ve AK Parti MKYK Üyesi Mahir 
Ünal, milletvekilleri Ali Şahin ve Emel Gözükara 
Durmaz, Cumhurbaşkanlığı Yerel Yönetim ve Afet 
Politikaları Kurulu Üyesi Prof. Dr. Şükrü Karatape, 
Çevre, Şehircilik ve İklim Değişikliği Bakanlığı 
İklim Değişikliği Başkanı Prof. Dr. Halil Hasar ile 
belediye başkanları da yer alacak. AA

MILLI Savunma Bakanlığı (MSB) kaynakları, 
Terör örgütünün fesih kararı sonrası sahadaki 
gelişmeler, tüm kurumlarla koordinasyon içerisinde 
yakinen takip ediliyor ve tüm tedbirler alınıyor’ 
açıklamasında bulundu. Bakanlık Sözcüsü Tuğa-
miral Zeki Aktürk tarafından yapılan açıklamada, 
“Türk Silahlı Kuvvetleri ülkemizin savunma ve 
güvenliği için var gücüyle çalışıyor. Tüm risk ve 
tehdit unsurlarına karşı mücadelesine kararlılıkla 
devam ediyor. Bu kapsamda son bir haftada gerçek-
leştirilen operasyonlar neticesinde; Irak’ın kuzeyin-
deki barınma alanlarından kaçan 6 PKK’lı terörist 
daha teslim olmuş, Pençe-Kilit başta olmak üzere 
operasyon bölgelerinde tespit edilen teröristlere ait 
mağara, sığınak ve barınaklarda ele geçirilen çok 
sayıda silah, mühimmat ve muhtelif malzeme kul-
lanılamaz hale getirilmiştir. Terör örgütünün fesih 
kararı sonrası sahadaki gelişmeler, tüm kurumlarla 
koordinasyon içerisinde yakinen takip ediliyor ve 
tüm tedbirler alınıyor. Teslim olan terörist sayısında 
artış var. Bizim de arama tarama, mağara temizlik 
faaliyetlerimiz devam ediyor” dedi. AA

MSB: Teslim olan 
terörist sayısı arttı

‘Suçlunun ceza alacağı
bir sürece inanıyoruz’

HAYATINI kaybeden Manisa Büyükşehir 
Belediye Başkanı Ferdi Zeyrek için taziye 
ziyaretlerinin hala sürdüğünü belirten CHP Ge-
nel Başkanı Özgür Özel, tüm siyasi partilerden 
de destek mesajı ve telefonu aldıklarını söyle-
di. Özel, “Cenaze töreninden siyasi çıkarımlar 
yapmak kolay değil. Manisa yüzde 60 oy 
verdiği başkanının cenazesinde yüzde 100 bir 
kucaklaşma yaşadı. Burada büyük siyasi bek-
lentiler içinde değiliz ama şunu da kimse unut-
masın; Bir çiçek açtı diye bahar gelmez ama 
her bahar bir çiçek açtıktan sonra başlar. Adalet 
Bakanımız da bugün (dün) sabah kendisi de ta-
ziye için aradı, kapsamlı bir açıklama yaptı. İki 
şüphelinin gözaltında olduğu söyleniyordu adli 
kontrolle serbest bırakılmışlar. Biz Manisa’nın 
havasını koklayan, suyunu içen, Ferdi Başkan’ı 
tanıyan, bu şehrin Ferdi Başkan’a bağlılığını 
bilen Manisa’nın savcılarının en iyi şekilde 
nerede ne hata varsa bulacağı, kim suçluysa 
cezalandıracağı bir süreci yürüteceklerine 
inanıyoruz. Onlara emanet, biz takip ediyoruz” 
ifadelerini kullandı. HABER MERKEZI

AK Parti çalıştayda
şehirleri konuşacak

İzmir Büyükşehir Belediye Başkanı 
Cemil Tugay, DİSK grevinin sona er-

mesinin ardından ilk kez basın karşısına 
geçti. Kent gündemine dair gelişmeleri 
anlatıp soruları yanıtladı. İller Banka-
sı’nın belediyenin SGK prim borçları 
nedeniyle her ay önemli miktarda 
kesinti yapıldığını hatırlatan Başkan 
Tugay, personel sayısını azaltmak için 
de harekete geçtiklerini vurguladı. Geç-
tiğimiz hafta yaşanan toplu iş sözleşme-
si ve grev sürecine değinen Tugay, “Bu 
süreçte belediyenin de içinde bulun-
duğu durumu halkımızla paylaşmaya 
çalıştık. Yaşadığımız sorunlu dönem 
bana şunu gösterdi: Halkımız şeffaf bir 
yönetim talep ediyor. Kararları toplum-
la birlikte almamız gerektiğini bir kez 
daha anladık. Çalışanlarımızın haklarını 
ellerinden almak için yola çıkmış bir 
belediye başkanı değilim. Onların hak-
larına sonsuz saygım var ama burada 
kamu görevlilerinin de sendikaların da 
bazı çalışan arkadaşlarımızın da hataları 
var. Herkesin hataları ile yüzleşme 
zamanı” diye konuştu.

1030 çalışan çıkarılacak
Belediye Başkanlığı görevini 

devraldığında 37 bin 700 çalışan 
olduğunu vurgula-
yan Tugay, “Bugün 
bu rakam 34 bin 
218’e indi. Büt-
çemizin durumu 
ortada. Temmuz 
ayında Hazine’den 
ve İller Bankası’ndan 
gelecek gelirimiz 3 milyar 800 
milyon lira. Temmuz ayında 
ödeyeceğimiz maaşların toplamı 
ise 3,5 milyar TL. Böylesine bir 
oran sürdürülemez. Burada bir önlem 
almak zorundayız. Sendikanın hem 
İzmir şube yöneticileri hem de genel 
başkanına ayrı ayrı gittik; durumumuzu 
anlattık. Ancak ne İzmir şube yöneti-
cileri ne genel başkanlarından olumlu 
cevap alamadık. Bu durum düzelmezse 
üyeniz olan bazı çalışanlarla yolumuzu 
ayırmak zorunda kalacağız dedik fakat 
olumlu dönüş yapan olmadı. İlgili iş 
yasasından aldığımız mevzuat hakkı 
ile yasal hakkımızı kullandık. 1 ay 
öncesinden bildirimde bulunduk, şirket 
yönetim kurulları kararlar aldı. Bugün 
1030 civarında çalışanla yollarımız 
ayırmak için resmi prosedürü haya-
ta geçirmeye başlıyoruz” ifadelerini 
kullandı.

‘Suçlusu sendika’
Başkan Cemil Tugay sözlerini şöyle 

sürdürdü: “Eğer Belediye İş Sendikası, 
belediye ve halkı düşünmeden kendi 
ekmeklerini kazandığı bu kurumu 
düşünmeden ısrarla anlayışsız noktada 

olursa bundan sonra işten çıkarılacak 
arkadaşlarımızın sorumlusu sendikadır. 
Biz değiliz. Sendika belli çalışanların 
yüksek maaş almasına devam ettirmek 
için bir grup çalışanı feda ettiriyor. 
Arkadaşlar işlerine devam etsin istiyor-
larsa anormal ücret artışını durdurma-
ları ve sorumlu tutum içine girmeleri 
gerekiyor. Bunu yapmazlarsa onların 
yüzünden bazı çalışanlarımız işlerini 
kaybetmek zorunda kalacak. Çaresiz 
kaldığımız için bazı çalışanlarımızın 
işine son vermek zorundayız. Belediye 
İş’e bağlı kurumlarda en düşük maaş 
şu an 80 bin TL civarında ve bu rakam 
Eylül ayından itibaren 130 bin liralara 
çıkacak. İşveren maliyeti de çalışan 
başına 185 bin lirayı bulacak. Belediye 
İş Sendikası başkanı ‘önce bankamatik-
leri işten çıkarın’ demiş. Eğer böyle biri 
varsa belirtsin, hemen bugün çıkara-
yım. Böyle anlamsız iftira, nitelikli 
suçlama olmaz.”

‘Akrabalar çıkarılacak’
İzmir Büyükşehir Belediyesi’nde 

çalışan özellikle geçen dönemde 
işe alınmış olan sendika yöne-
ticilerinin yakınlarını tamamı-

nın işten çıkarılacağının bir 
kez daha altını çizen Tugay, 

“Bu akrabaların, yakın-
ların hiçbiri belediyede 

çalışmayacak. Bundan 
sonra da personel 
alımında herhangi 
bir partiden olduğu 

için, birinin 
yakını olduğu 
için, üst düzey 
siyasetçinin 

ya da bürokra-
tın yakını veya referansı var diye işe 
alınmayacak. Bu benim İzmir halkına 

verilmiş namusumdur. İzBB’ye bir 
personel alınacaksa ihtiyaç olduğu için 
alınacak. Belediye başkanı bundan 
sonra kimsenin alımına karışmayacak. 
Bölümün sorumlusu olan arkadaşları-
mız ve onlara eşlik edecek komisyonun 
değerlendirmesi ile alınacak. Arka 
planda bu süreci denetleyecek bir halk 
komitesi kuracağım. Kamuda deneyimi 
olan, insan kaynakları deneyimi olan 
bir havuz oluşturacağız ve halkımıza 
ilan edeceğiz. Orada tamamen kura 
ile seçeceğimiz bir kurul İzBB’nin 
istihdam kurulunun verdiği kararı 
denetleyecek ve bana raporlayacak. 
Herhangi bir yerde yanlış görüldüğünde 
ben müdahale edeceğim” ifadelerini 
kullandı.

1030 işçi çıkacak1030 işçi çıkacak
halk denetleyecekhalk denetleyecek
İzBB Başkanı Cemil Tugay, 1030 çalışanın işten çıkarılacağını söyleyerek, “Sendika 

yöneticilerinin yakınlarının da tamamı işten çıkarılacak. Birinin tanıdığı diye 
kimseyi işe almayacağız. İşe alımları Halk Komitesi denetleyecek” dedi

AK Parti İzmir İl Başkanı 
Bilal Saygılı, İzmir Büyükşehir 
Belediyesindeki toplu işten 
çıkarmalara yönelik, “Bugün 
belediyenin içine düştüğü mali 
kriz, bizzat CHP’li yönetimin 
yıllardır süregelen savurgan-
lığının, liyakatsiz kadrolaş-
masının ve siyasi hesaplarla 
yapılan keyfî işe alımların 
sonucudur. Milletvekillerini-
zin, genel başkan yardımcı-
larınızın ve Ankara’dan gelen talimat-
ların etkisiyle belediyeyi bankamatik 
personellerle doldurdunuz. Şimdi bu 
yanlışların bedelini, gariban emekçilere 
ödetiyorsunuz” açıklamasında bulun-
du. CHP belediyeciliğinin iflas ettiğini 
söyleyen Saygıyı, “Binlerce emekçiyi bir 

gecede ya da zamana yayarak 
işinden, aşından etmek; ne 
bir yönetim başarısıdır ne 
de vicdana sığar. Belediyeyi 
partinizin arka bahçesi hâline 
getirdiniz; şimdi bu yanlışların 
bedelini, gariban emekçilere 
ödetiyorsunuz. Yönetemiyor-
sunuz, batırıyorsunuz; sonra 
da birbirinize suç atarak hal-
kın aklıyla alay ediyorsunuz. 
Şimdi basın toplantısı düzen-

leyip kendinizi aklamaya çalışıyorsunuz 
ama arkasına saklandığınız bahanelerle 
İzmirlileri kandıramazsınız. AK Parti ola-
rak bu işçi kıyımının takipçisi olacağız. 
İzmir halkı da yapılan bu büyük vebalin 
hesabını, günü geldiğinde sandıkta 
soracaktır” ifadelerini kullandı. 

‘Kendini aklamaya çalışıyor’

Cemil Cemil 
TugayTugay

Bilal Bilal 
SaygılıSaygılı

Özgür Özgür 
ÖzelÖzel

Filiz
Erol

YOLSUZLUK soruşturması 
kapsamında tutuklanan ve gö-
revden uzaklaştırılan İstanbul 
Büyükşehir Belediye (İBB) 
Başkanı Ekrem İmamoğlu, 
27 Ocak’ta Saraçhane’de 
bulunan başkanlık binasında 
düzenlediği basın toplantısında 
bilirkişiyi hedef alan sözleri 
nedeniyle hakkında “Bilirkişi 
ve adil yargılamayı etkilemeye 
teşebbüs” suçundan iddianame 
düzenlenmişti. İmamoğlu’nun 
bu suçtan 4 yıla kadar hapisle 
cezalandırılması talep edilirken 
önce İstanbul 2. Asliye Ceza 

Mahkemesi’ndeki görülme-
si planlanan dava, güvenlik 
önlemleri nedeniyle Silivri’ye 
alınmıştı. Ancak Ekrem İma-
moğlu ve avukatları duruşma-
ya katılmayacaklarını açıkladı.

26 Eylül’e ertelendi
Duruşmanın başında 

hakim, Ekrem İmamoğlu’nun 
avukatlarının duruşma yerinin 
değişmesine karşın dosyaya 
dilekçe gönderdiklerini belirt-
ti. Duruşma savcısı görüşünü, 
eksik hususların giderilmesi, 
sanığın başka suçtan tutuklu 

olması, salonun fiziki ye-
tersizliği, nakil ve güvenlik 
açısından zorluk olması nede-
niyle bir sonraki duruşmanın 
Marmara Cezaevi Kurumu’n-
da bulunan duruşma salonla-
rında yapılması yönünde ver-
di. Hakim kararında sanık ve 
avukatlarının yapacağı usulü 
itiraz sonrası savunma yapa-
cakları yönündeki mazeretle-
rinin kabulüne karar verdi. Bir 
sonraki duruşmanın Silivri’de 
yapılmasına karar vererek 
davayı 26 Eylül’e ertelendi. 
HABER MERKEZI

İmamoğlu katılmadı
dava eylüle ertelendi
İBB’ye yapılan yolsuzluk soruşturmasında tutuklanan Ekrem 
İmamoğlu, ‘bilirkişiyi etkilemeye teşebbüs’ suçundan yargılandığı 
davanın ilk duruşmasına katılmazken dava 26 Eylül’e ertelendi

Ekrem Ekrem 
İmamoğluİmamoğlu

Zeki Zeki 
AktürkAktürk
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Geleceğin yazarları
kitaplarını imzaladı
‘Küçük Eller Güçlü Kalemler’ projesi kapsamında öğrenciler, yazdıkları hikaye, şiir 

ve masal kitaplarını Buca Hasanağa Parkı’nda sergileyip, okurlar için imzaladı
İZMİR İl Milli Eğitim Müdürlüğü 
bünyesinde, öğrencilerin duygu ve 
düşüncelerini; milli, manevi, kültürel 
değerlerle yazıya dökmelerini teşvik 
etmek amacıyla ‘Küçük Eller Güçlü 
Kalemler’ projesi hayata geçirildi. 
Milli Eğitim Bakanlığı’nın Türkçe 
ve kültürel mirasın korunmasına 
yönelik eğitim politikaları doğrultu-
sunda, öğrencilerin yazma becerileri-
ni geliştirilmesi, aynı zamanda dilin 
ve kültürün önemini kavranıp hayal 
güçlerinin harekete geçirmeleri 
amaçlandı. Bu kapsamda öğrenciler 
hikaye, şiir ve masal kitapları yazdı. 
Yazılan eserler, 30 ilçede belirlenen 
alanlarda kurulan sergilerle halka su-
nuldu. Bu kapsamda Buca Hasanağa 

Parkı’nda ise tören düzenlendi. 

‘Türkçeye hakim bir nesil’ 
Törene katılan İzmir İl Milli Eğitim 
Müdürü Dr. Ömer Yahşi, projeyi 
tanıttı. Yahşi, “Bu proje çocuklara 
güvenimizin ve inancımızın 
büyük bir göstergesi. 
Çocuklarımızın Türk-
çeye hakim olması ve 
düzgün kullanması, 
gönül dünyalarının 
zenginliği ile alakalı 
bir çalışma yaptık. 
Amacımız akademik 
başarıyı sağlamak, kalbi selim 
ve zevki selim bir nesil yetiştirmek. 
Türkçeye hakim olan, kelime hazi-

nesine zenginliği ile övüneceğimiz 
bir nesil yetiştirmek bizim için çok 
önemli. Dili bildiğiniz zaman, iyi bir 
iletişimle bütün sorunları çözebi-
lirsiniz. Kültürümüzden bahseder-
ken, dilimizin bayraktarlığını tüm 

dünyada yapmak zorundayız. 
Türkçemizin kadim 

nehrine yeni pınarlar 
yetiştiriyoruz” dedi.
Konuşmanın ardından 
öğrenciler şarkı ve 
türkü okuyup ile halk 

dansları gösterisi sergi-
ledi. Ardından sergi açıldı. 

Vatandaşlar sergiyi gezerken, 
minik yazarlar okurlar için kitapları-
nı imzaladı. DHA

TÜRK Halk Müziği sanatçısı Bedia Akartürk’ün sahne 
hayatı boyunca giydiği bazı kıyafetleri yeniden tasarlanarak 
memleketi İzmir’in Ödemiş ilçesinde düzenlenen defileyle 

tanıtıldı. Ödemiş Halk 
Eğitim Merkezinde 
görevli usta öğreticiler, 
Ödemiş Kaymakamlı-
ğının “Yarınlara İz Bı-
rak” projesi kapsamın-
da sanatçı Akartürk’ün 
sanat yaşamı boyunca 
sahnede giydiği 
kıyafetlerden 20’sini 
yeniden tasarladı. 
Hazırlanan kıyafetler, 

10 mankenin katılımıyla bir bahçede defileyle sergilendi. 

68. sanat yılı 
Defile sonrası podyuma tacıyla çıkan 84 yaşındaki sanatçı 

Bedia Akartürk, türkü söyledi. Duygusal anlar yaşayan 
Akartürk, “Kostümlerimi görünce gözyaşlarımı tutamadım. 
68. yılımı memleketimde kutlamak gurur verici.” dedi. Kay-
makam Fatih Aksoy da sanatçının 68. sanat yılını kutlayarak 
plaket ve hediye takdim etti. AA

Sahne kıyafetleri 
yeniden tasarlandı

Sınav stresiniSınav stresini
aile yönetmeliaile yönetmeli

Sınav dönemleri,  aileleri ve 
öğrencileri hem fiziksel hem de 

ruhsal olarak etkiliyor. Ege Üniver-
sitesi Eğitim Fakültesi Rehberlik ve 
Psikolojik Danışmanlık Anabilim 
Dalı öğretim üyesi Doç. Dr. Elif 
Ulu, sınav süreci boyunca öğren-
cilerin yaşadığı stres ve ailelerin 
süreçteki rollerine dair açıklamalar-
da bulundu. Doç. Dr. Elif Ulu, sınav 
dönemlerinde hem öğrencilerin hem 
de ailelerin 
aynı stresi 
paylaştıklarını, 
fakat ailenin 
rolünün sınav 
dönemindeki 
çocukların 
stresini yönet-
mek olduğunu 
söyledi.
Sınavların, 
hayatın bir 
parçası olduğunu söyleyen Doç. Dr. 
Ulu, “Öğrencilerin bu süreçte strese 
kapılmaları oldukça normal bir du-
rum. Kaygıyı tamamen yok etmek 
değil, onu yönetmeyi öğrenmek 
önemli. Belirli düzeyde bir stres, 

öğrencinin performansını olumlu 
yönde etkileyebilir. Sorun, bu stre-
sin yoğunlaşıp kişinin işlevselliğini 
bozmasıdır” dedi.  

Baskı kurulmamalı 
Doç. Dr. Ulu, “Sınav dönemlerinde 
aileler de kendilerini baskı altında 
hissediyor. Ancak bazı ailelerin 
bu süreci fazlasıyla içselleştirmesi 
çocuklar üzerinde olumsuz etkilere 

yol açabiliyor. Sanki 
sınava çocuk değil de 
aile giriyormuş gibi 
davranılıyor. Bu durum 
öğrencinin ‘başaramaz-
sam ailem beni sevme-
yecek’ gibi düşüncelerle 
baş başa kalmasına 
neden oluyor. Aileler, 
çocuklarının kişisel de-
ğerini sınav sonuçlarıyla 
ilişkilendirmemeli. Des-

tekleyici ama baskısız bir yaklaşım 
göstermeli” diye konuştu. 

Sürece odaklanılmalı
Sınavın sonucuna değil sürece 
odaklanılması gerektiğini belirten 

Doç. Dr. Ulu, “Çocuklara her koşul-
da değerli oldukları hissettirilmeli. 
Eskilerin söylediği gibi; ‘Elin-

den geleni yap. Olursa ne güzel, 
olmazsa da hayat devam ediyor’ 
Çocuğa bunu hissettirmek, özgüve-
nini ayakta tutar. Sınava az bir süre 
kala öğrencilerin günlük rutinle-
rini sürdürmesi, psikolojik olarak 
denge sağlamada etkilidir. Özellikle 
son gece yaşanan uyku sorunları 
büyütülmemeli. Bir gece uykusuz 
kalmak, çocuğun başarısını mahvet-
mez. Bu tür durumlarda paniklemek 
yerine nefes egzersizi, rahatlama 
teknikleri gibi yöntemler daha etkili 
olur” dedi.

Ege Üniversitesi Eğitim Fakültesi Rehberlik ve Psikolojik Danışmanlık Anabilim Dalı öğretim üyesi 
Doç. Dr. Elif Ulu, sınav dönemlerinde hem öğrencilerin hem de ailelerin aynı stresi paylaştıklarını, 

fakat ailenin rolünün sınav dönemindeki çocukların stresini yönetmek olduğunu söyledi

Üniversite sınavları 21-22 Haziran’da 
ElifElif
UluUlu

KENT içinde yaya ulaşımını daha güvenli ve erişilebilir 
hale getirmek için çalışmalarını sürdüren Karşıyaka Beledi-
yesi, trafiğe kapalı alanlara giren motorlu araçlara karşı sıkı 
denetimler gerçekleştiriyor. 2025 yılının 5 ayını kapsayan 
süreçte, UKOME kararlarına aykırı olarak motorlu taşıt 
girişi yasaklı alanlara park edilen yaklaşık 700 motosiklet 
ve araç hakkında cezai işlem uygulandı. Zabıta ekipleri, 
kamusal alanlarda kurallara özen göstermeleri konusunda 
vatandaşlara uyarılarda bulundu.
Yoğun bir programla çalışmalarını sürdüren Karşıyaka 

Belediyesi Zabıta Müdürlüğü ekipleri, son olarak Karşıyaka 
Çarşısı’nın taşıt trafiğine kapatılan bölgelerinde denetim 
yaptı. Kemalpaşa Caddesi ile UKOME kararı ile yayalaş-
tırılmış alanda gerçekleştirilen denetimlerde; park halinde 
bulunan elektrikli scooterlar için işlem yapıldı, 11 scooter 
faaliyetten men edildi. Kent içi ulaşımı yayalar için daha 
güvenli ve erişilebilir hale getirmek amacıyla çalışmaların 
devam edeceği belirtildi. 
Karşıyaka Belediye Başkanı Yıldız Ünsal, “Kentimizin 

huzurunu ve halkımızın güvenliğini riske atan kural ihlalleri-
ne geçit vermeyeceğiz” dedi.
Ünsal, “Zabıta ekiplerimiz, yaya güvenliğini sağlamak ve 

yaşam alanlarımızı herkes için daha erişilebilir hale getirmek 
için özveriyle çalışıyor. Kent yaşamının sağlıklı işlemesi 
için kamusal alanların düzenli ve kurallara uygun kullanımı 
büyük önem taşıyor. Özellikle yaya bölgelerinde araç ve 
scooter yoğunluğu hem güvenliği tehdit ediyor hem de çarşı 
kültürünü zedeliyor. Lütfen kurallara uyalım, kent düzenini 
koruyalım” diye konuştu. HABER MERKEZİ

Yaya yollarında 
motora geçit yok

Funda Altınok

Güven
sorunu

fundaaltinok@hotmail.com

Özgüven sorununun kökeninde güven eksik-
liği vardır. Özgüven eksikliği olan birey 

kendi tercihlerine ve kararlarına güvenemez. 
Aslında herkesin çocuklukta farklı derecelerde 
çevredekiler tarafından özgüveni zedelenmiştir. 

Özgüven sorunu yaşayan kişi kendi kararla-
rına güvenmediği için hep daha iyi bir seçene-
ğin olup olmadığını merak eder. Öz güvensiz 
insan hep başkalarının onayına ihtiyaç duyar ve 
başkalarının kendisi hakkındaki düşüncelerini 
kendi düşünceleriymiş gibi görür, yani kendi 
düşüncelerine yansıtır.

Oysa özgüvene sahip insan başkalarının 
onayına ihtiyaç duymaz, olumsuz geri bildirim-
lerden etkilenmez, kararlarını kendisi verir. 

Birey öz güvenini artırmak için öncelik-
le kendisinin ilkel, karanlık, hoş olmayan, 
olumsuz taraflarını fark etmeli ve onların var 
olduğunu kabul etmelidir. İnsan daha sonra 
bunlardan değiştirebileceklerini değiştirmeli, 
değiştiremediklerini ise kucaklamalıdır.

Özgüven eksikliğinden kaynaklanan olum-
suz duygularla baş edemeyince kişi onları çev-
redekilere yansıtmakta ve ilişkilerinin bozulma-
sına neden olmaktadır. Bunlarla başa çıkmak 
için birey bu yansıtmaların farkına varmalıdır.

Ayrıca insan geçmişte yaşadığı olumsuz 
deneyimlerin şimdide yaşadığı ilişkilerine zarar 
vermemesi için onları zihninden silmelidir. 
Olumsuz anılar özgüveni zedeler.

Özgüvenini artırmak isteyen birey hiç 
kimseden iyilik beklememelidir. Çünkü iyilik 
bekleyen kişi negatif varsayımlarda bulunabilir, 
panik olabilir.

Birey kendisini başka insanların özgüven 
eksikliğinden kaynaklanan olumsuz yansıtma-
larıyla özdeşleştirirse özgüveni çökmeye başlar. 
Çünkü kişinin kendi duygularına, düşünceleri-
ne, görüşlerine, algılarına güveni kalmamakta 
ve özgüveni çökmeye başlamaktadır. Birey 
kendi iç dünyasını anlamak ve ona güvenmek-
ten yoksun olmaktadır. O yüzden özgüveni 
güçlendirmek için öncelikle negatif ve zararlı 
yansıtmalardan uzak durmak, korunmak önem-
lidir.  Kişi bunların farkında olmalı ve kendini 
onlarla özdeşleştirmemelidir.

Dünya Değişim Akademisi kişinin kendi-
sini daha iyi tanıması, insanlarla güçlü bağlar 
kurması ve anlamlı ilişkiler yaşaması için çok 
etkili pek çok değişim programı ve gerekli 
desteği sunuyor. 

Bir insan kendine güvendiği zaman nasıl 
davranacağını, nasıl ilişkiler kuracağını, nasıl 
yaşayacağını ve nasıl herkese güveneceğini bi-
lir. Sağlıklı ve anlamlı ilişkilerin yaşanması için 
kişi kendisine güvenmeli, olumsuz duygularla 
baş edebilmeli ve onları başkalarına yansıtma-
malıdır.

Bu konuda değişim isteyenlere Dünya 
Değişim Akademisi’nin hazırladığı “Özgüven 
Programı Değişim Programı” önerilebilir.  
“Kendini değiştir dünyan değişsin, dünyanı 
değiştir dünya değişsin!”

Ömer Ömer 
YahşiYahşi

Bedia Bedia 
AkartürkAkartürk

Timuçin
Çelebi

ÖSYM sınav takvimine göre, 
Yükseköğretim Kurumları Sınavı 
(2025-YKS), 21-22 Haziran tarih-
lerinde yapılacak. Temel Yeterli-
lik Testi (TYT) 21 Haziran 2025 
Cumartesi günü, Alan Yeterlilik 
Testleri (AYT) 22 Haziran 2025 
Pazar günü sabah, Yabancı Dil 
Testi (YDT) 22 Haziran 2025 Pa-
zar günü öğleden sonra organize 
edilecek.
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Aydın’dan filede bir transfer dahaAydın’dan filede bir transfer daha
SULTANLAR Ligi ekiplerinden 
Aydın Büyükşehir Belediyespor, dış 
transferde hız kesmedi. Mavi-Be-
yazlılar son olarak kiralık olarak İBB 
Spor’da forma giyen Eczacıbaşı’ndan 
20 yaşındaki orta oyuncu Nisan Barut 
ile anlaştı. 

Mavi-Beyazlılardan yapılan açık-
lamada, “Kulübümüz, yeni sezon 
planlaması kapsamında Eczacıbaşı 
Spor Kulübü’nden orta oyuncu Nisan 
Barut ile 1 yıllık kiralık sözleşme 
imzaladı. Yeni sezonda file üstündeki 
hakimiyetini izlemek için sabırsız-

lanıyoruz” denildi. Aydın temsilcisi 
bu transferde İlarya Zararsız, Gizem 
Mısra Aşçı, Martyna Grajber-Nowa-
kowska, Selen Köse, Viktoriia Kobzar, 
Beliz Başkır, Mina Mijatovic, Bilge 
Paşa ve Anna Tikhomirova’dan sonra 
10. takviyesini yapmış oldu. DHA

Süper Lig’de yeni sezon öncesi 
transferde ilk olarak Brezilya’nın 

Operario takımından 32 yaşında, 
1.87 boyundaki stoper Allan Godoi 
ve kulübüyle anlaşan, 14 Haziran 
2025’te 100. yaşını kutlayacak olan 
Göztepe, Adana Demirspor’dan ayrı-
lan genç oyuncu Arda Okan Kurtu-
lan’ı da kadrosuna dahil ediyor. 

Godoi transferini resmi ola-
rak açıklaması beklenen, Teknik 
Direktörlüğünü Stanimir Stoi-
lov’un yaptığı, Danimarkalı Başkan 
Rasmus Ankersen’in yönetimindeki 
Göz-Göz, 22 yaşındaki Arnavut 
asıllı Türk sağ bek Arda Okan’ı da 
kendisine talip olan Gaziantep FK ve 
Kayserispor’un elinden alacak. Arda 
transferinde önemli mesafe alan 
Göztepe’nin genç oyuncuya imza 
attıracağı öğrenildi.

Fenerbahçe dönemi
Fenerbahçe’nin 2019 yılında 

yıldız adayı olarak 
kadrosuna kattığı 
Arda Okan Kurtulan 
ardından 2022’de Adana 
Demirspor’a transfer oldu. 
Kiralık olarak Karacabey Bele-
diyespor ve Diyarbekirspor’a 
verildikten sonra geçen sezon 
A takıma giren futbolcu, Süper 
Lig’de 26’sı ilk 11’de 27 maçta 
forma giyerek 1 gol attı. Fener-
bahçe döneminde altyapılarda 
forvette görev yapan Arda 
Okan, Adana Demirspor’da 
ise defansın sağında oynadı. 
Bonservisi elinde olan Arda, 
sezon sonunda serbest 
kaldı. Göztepe’de futbolu 
yöneten Sport Republic, 
transferde önceki sezon-
larda olduğu gibi özellik-
le genç oyunculara önem 
veriyor. DHA

Göztepe kancasıGöztepe kancası
ARDA OKAN’AARDA OKAN’A
Sarı-Kırmızılı ekip Göztepe, 
Adana Demirspor’dan 
ayrılan 22 yaşındaki Arnavut 
asıllı Türk sağ bek Arda 
Okan’ı kadrosuna dahil ediyor. 
Arda’nın transferinde önemli 
mesafe kaydeden Göztepe’nin genç 
oyuncuya imza attıracağı ifade edildi

Göztepe’de 1.5 yıldır defansın bel 
kemiği olan Brezilyalı stoper Heli-
ton’a Teknik Direktör İsmail Kartal’ın 
çalıştırdığı İran Ligi takımlarından 
Persepolis’in talip olduğu öğre-
nildi. Persepolis’in bonservis için 
Sarı-Kırmızılıların kapısını çaldığı 
iddia edildi. Göz-Göz’e 2023-2024 
sezonunun devre arasında Bulgar 
ekibi CSKA 1948 Sofya’dan transfer 
edilen 29 yaşındaki stoper, mayıs 
ayında opsiyonunun kullanılmasıy-
la takımda kalmıştı. Geçen sezon 
Süper Lig’de 34 maçta oynayan 
Heliton’un Göztepe’yle 1 yıllık daha 
sözleşmesi bulunuyor.

Heliton’a İsmail Heliton’a İsmail 
Kartal talipKartal talip

Stanimir Stanimir 
StoilovStoilov

SON olarak 29 Mayıs’ta 1 yıl 
içinde 4. kez kongreye gide-
rek başkan adayı bulamayan 
Karşıyaka Spor Kulübü’nde 19 
Haziran’da yeniden toplana-
cak genel kurul, 26 Haziran’a 
ertelendi. Yeşil-Kırmızılılarda 
eski Başkan İlker Ergüllü’nün 
iki kongre arasına 1 haftalık 
bayram tatili girdiği için bas-
ketbol takımıyla ilgili yapılan 
sponsorluk görüşmelerinin 
aksadığı, 19 Haziran’ın erken 
bir tarih olduğu açıklaması 
üzerine değişikliğe gidildi.

Potansiyel adaylar
Dün Ergüllü’yle bir 

araya gelerek sponsorluk 
görüşmeleriyle ilgili bilgi 
alan divan kurulu, danış-
ma kuruluyla da görüşüp 
potansiyel adaylara zaman 
kazandırmak ve sponsorluk 
konusunun netleşmesi için 
kongrenin açıklanan tarih-
ten 1 hafta sonra, 26 Haziran 

Perşembe günü yapılmasına 
karar verdi. Yeşil-Kırmızılı-
larda 29 Mayıs’taki kongrede 
seçimin tarihi ilk etapta 25 
Haziran olarak belirtilip, 
kongre tutanaklarına ise 19 
Haziran olarak yazılmış-
tı. Karşıyaka’da 1.5 yıldır 
kulübü yöneten İlker Ergüllü 
2 Haziran’da istifa edip, 

yeniden adaylığı konusunda 
sponsor görüşmelerine göre 
karar vereceğini açıklamıştı. 
24 Aralık 2024’teki kongre 
öncesi de başkan adaylığı 
gündeme gelen Mehmet 
Karal da camiadan önemli 
isimlerin desteğiyle spon-
sorluk ve liste çalışmaları 
yapıyor. DHA

İlker İlker 
ErgüllüErgüllü

BASKETBOL Süper 
Ligi’nin 51 yıldır küme 
düşmeyen en köklü 
takımlarından Karşı-
yaka’dan sezon içinde 
ayrılan antrenör Ufuk 
Sarıca’nın yeni adresi 
belli oluyor. Toplam 
10 yıl görev yaptığı Ye-
şil-Kırmızılılarda önceki 
sezonlarda şampiyonluk 
dahil 3 kupa kazanan, 
geçen sene kulüpteki 
sponsor ve maaş krizleri 
nedeniyle kadro dağılınca 
ayrılmak zorunda kalan 
Ufuk Sarıca’ya ligin yeni 
ekiplerinden Esenler Eroks-
por’un talip olduğu öğrenildi. 
Tarafların önümüzdeki günlerde 
görüşeceği iddia edildi. Ufuk Sa-
rıca, Ocak ayında Karşıyaka’dan 
ayrıldıktan sonra hiçbir kulüpte 
görev almamıştı. DHA

UFUK UFUK 
SARICA SARICA 
Erok Erok 
yolundayolunda

KARŞIYAKA’DAKARŞIYAKA’DA  
kongre ertelendikongre ertelendi

FILENIN Efeleri A Milli Erkek Voleybol 
Takımımız, 2025 FIVB Milletler Ligi’n-
deki (VNL) ikinci maçında bugün Hol-
landa’yla karşı karşıya geliyor.
Maç saat 15.30’da

Millilerin Çin’in Şian kentinde 
düzenlenen FIVB Milletler Ligi’nin ilk 
ayağı kapsamında Hollanda ile yapa-
cağı karşılaşma, Qujiang Spor Komp-
leksi’nde TSI 15.30’da başlayacak. A 
Milli Erkek Voleybol Takımımız, organi-
zasyonun ilk karşılaşmasında Sırbis-
tan’a 12-25, 25-22, 25-23 ve 25-23’lük 
setlerle 3-1 yenildi. AA

3. LIG’de yeni sezona iddialı girmeyi 
hedefleyen Bornova 1877’de yöneti-
min yeni sezon öncesi teknik direktör 
arayışlarını sürdürdüğü öğrenildi. Izmir 
temsilcisinin teknik adamlık koltuğu 
için iki ismi listesine aldığı belirtildi. 
Yeşil-Siyahlıların önceki sezon takımı 
Play-Off oynatan Gürkan Ferhatoğlu 
ya da Ramazan Kurşunlu ile anlaşma-
yı planladığı gelen haberler arasında. 
Bornova ekibinde geçen sezon Sercan 
Yıldırım, Ercan Kılıç, Onur Yeniyurt, 
Mustafa Ceviz ve Emin Sulhan teknik 
direktörlük görevini üstlenmiş, yeşil-si-
yahlı takımın sezonun son maçında 
kümede kalmayı başarmıştı. DHA

Filenin Efeleri’nde
rakip Hollanda

Bornova 1877’de
teknik adam arayışı

3. LIG ekiplerinden Altay’da 28 Mayıs’taki 
seçimli olağan genel kurulda başkanlık 
koltuğuna oturan Prof. Dr. Yüksel Gü-
rüz, kulübün şirketleşme yoluna gitmesi 
gerektiğini vurguladı. Toplam borcu 855 
milyon TL olup, FIFA’daki 23 dava dos-
yası nedeniyle transfer yasağına neden 
olan borcu 11 milyon Euro olan Altay’da 
Başkan Gürüz, sosyal medya hesabın-
dan yaptığı paylaşımla çözümün iş insanı 
Vahdettin Heyal’den geçtiğini dile getirdi.

Altay Başkanı Yüksel Gürüz, FIFA’daki 
dosyaların çözümü için geçen yıl kurulan 
Büyük Altay 1914 Futbol Spor Yatırımları 
AŞ’nin Vahdettin Heyal’a devrini ve futbol 
şubesinin yarışmacı haklarının şirkete 
devrini acilen hayata geçirmeleri gerekti-
ğini söyledi. Bu mesajın ardından Altaylı 
taraftarlar Başkan Gürüz’ün paylaşımını 
eleştirdi. İş insanı Vahdettin Heyal, kasım 
ayında Altay’a talip olmuş ancak şirketleş-
me komisyonu Heyal’ın kulübü devralma-
sına onay vermemişti. DHA

Başkan Gürüz’den 
şirketleşme çağrısı


